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2011D56174 LIJST VAN VRAGEN 

1 
Wat hebben alle wijzigingen in het NH-90 project sinds 2000 de Neder-
landse staat gekost? 

2 
Waarom was het niet mogelijk tot een akkoord te komen met NHIndustries 
over de gewijzigde order? Hebben andere landen hetzelfde probleem 
gehad? 

3 
Kunt u toelichten hoe het mogelijk is om modificaties door defensiebe-
drijven te laten uitvoeren zonder het projectbudget te verhogen? Wordt dit 
deels door eigen defensiewerkplaatsen uitgevoerd? 

4 
Zijn de specificaties uit 2000 voldoende voor deze toestellen of moeten de 
specificaties nog worden aangepast aan nieuwe technische inzichten? 

5 
Is de herijking van de behoefte ingegeven uit operationele overwegingen, 
zo ja welke, of uit het feit dat de aanschaf van acht TNHF toestellen niet 
passen zonder het budget fors te overschrijden? 

6 
Kunt u de Kamer vertrouwelijk informeren over de opbouw en 
bestemming van het deelbudget «Aanpassing NH-90 contract» nu de 
aanpassing van het oorspronkelijke contract niet doorgaat en uit dit 
deelbudget de herijkte behoefte wordt gefinancierd? 

7 
Kunt u nader ingaan op de procedure om te komen tot een gewijzigde 
offerte voor de NH-90 en evaluerende conclusies trekken met betrekking 
tot de gang van zaken? 

8 
Kunt u toelichten hoe het mogelijk is om modificaties door defensiebe-
drijven te laten uitvoeren zonder het projectbudget te verhogen? Wordt dit 
deels door eigen defensiewerkplaatsen uitgevoerd? 

9 
Zijn de specificaties uit 2000 voldoende voor deze toestellen of moeten de 
specificaties nog worden aangepast aan nieuwe technische inzichten? 

10 
Welke aanvullende behoeften worden vervuld voor de gehele NH-90 
vloot? 

11 
Welke consequenties voor de operationele capaciteiten van Defensie heeft 
het afzien van de verwerving van een apart type helikopter voor transport-
taken? Wordt hierdoor de capability gap op het gebied van transportheli-
kopters nog groter? 

12 
In welke militair-technische en operationele opzichten verschilt een voor 
transporttaken te modificeren NHF van een NTTH-versie van de NH-90, als 
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het gaat om inzet voor transporttaken? Is de operationele behoeftestelling 
naar beneden bijgesteld? 

13 
Hoe is de geluidsuitstoot van de NH-90 vergeleken met de Lynx en andere 
vergelijkbare helikopters? 

14 
Is de herijking van de behoefte ingegeven uit operationele overwegingen, 
zo ja welke, of uit het feit dat de aanschaf van acht TNHF toestellen niet 
passen zonder het budget fors te overschrijden? 

15 
Welke beperkingen zijn er, op grond van de ervaringen met de geleverde 
toestellen, voor de Nederlandse inzet van de NH-90 zolang er nog geen 
FOC-helikopters zijn? 

16 
Welke aanvullende eisen zijn gesteld aan de radar van de toekomstige 
FOC-toestellen? 

17 
Er wordt gesteld dat er bij de acceptatie van de MOC-helikopters enkele 
onvolkomenheden zijn geconstateerd. Kunt u nader toelichten wat de aard 
van de onvolkomenheden is bij de aflevering van de toestellen en of deze 
het veilig vliegen met de toestellen belemmeren? Kunt u een inschatting 
maken wanneer deze problemen zijn opgelost? 

18 
Zijn er voor Defensie extra kosten ontstaan als gevolg van het constateren 
en oplossen van de bij de acceptatie van de MOC-helikopters geconsta-
teerde onvolkomenheden? 

19 
Is het u bekend of bestellingen van andere landen ook verder zijn 
vertraagd als gevolg van de beperkte productiecapaciteit? Zo nee, wordt 
dit in NAHEMO-verband niet gecoördineerd? Zo ja, kunt u daar een 
overzicht van geven? 

20 
Kunt u een actueel overzicht geven van de totale meerkosten tot nu toe 
voor het ministerie van Defensie als gevolg van alle vertragingen bij het 
NH-90 project? 

21 
Blijft er voldoende capaciteit over wanneer het aantal Lynx toestellen 
conform planning wordt afgebouwd en er opnieuw vertraging optreedt in 
de levering van NH-90 toestellen? 

22 
Waarom is sprake van inhuur van SAR-capaciteit, nu er acht Cougar-
helikopters aangehouden worden? Is inhuur goedkoper dan inzet van de 
Cougar? 

23 
Hoe is het gesteld met de verwerving van reservedelen? Wanneer zal de 
voorraad op peil zijn? 
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24 
Wat is de besparing die samenwerking met de Belgen op het gebied van 
onderhoud oplevert? Worden hierbij ook bedrijven betrokken? Zo nee, 
waarom niet? 

25 
Nu levensverlengend onderhoud voor de Lynx niet nodig is, betekent dit 
dat dan de vertragingskosten afnemen? 

26 
Blijft er voldoende capaciteit over wanneer het aantal Lynx toestellen 
conform planning wordt afgebouwd en er opnieuw vertraging optreedt in 
de levering van NH-90 toestellen? 

27 
Waarom is ondanks de herijking het projectbudget niet gedaald? 

28 
In hoeverre wordt het onderhoud van de NH-90 uitbesteed? 

29 
Worden de boetegelden ook gebruikt ter dekking van de modificaties als 
gevolg van de laatste herijking? 

30 
Waarom kan in het openbare deel van de rapportage wel een toelichting 
gegeven worden op de financiële ontwikkelingen waarvan de cijfers in de 
vertrouwelijke bijlage staan? 

31 
Kunt u in het vervolg bij een toelichting van de vertrouwelijke cijfers in de 
jaarrapportage, om de leesbaarheid te bevorderen, ook de cijfers 
opnemen? 

32 
Kunt u toelichten op welke wijze de verhoging van het projectbudget uit 
2005 ten behoeve van de Studie Integrale Helikoptercapaciteit, nu het 
project wordt herijkt, zal worden aangewend? 

33 
Welke verklaring is er voor een nieuwe verhoging van het tekort op het 
Nederlandse werkaandeel, nu € 113 mln.? 

34 
Waarom blijft het deelbudget «Aanpassing NH-90 contract» bestaan en 
wordt het zelfs vergroot ter dekking van de herijkte en aanvullende 
behoeften, terwijl het contract juist niet wordt aangepast en de behoefte 
alsnog wordt gewijzigd naar de situatie van voor 2005? 

35 
Kunt u inzicht geven in de budgettaire cijfers die uw collega-ministers in 
de andere deelnemende landen aan hun parlementen verstrekken? Hoe 
vergewist u er zich van dat Nederland niet meer betaalt voor de NH-90 
dan de andere deelnemende landen? 

36 
Kunt u uiteenzetten wat de verkoopprijs is van een NH-90 toestel bij 
aflevering voor landen die niet meedoen in het project van ontwikkeling 
maar slechts orders plaatsen? 
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37 
Voor landen die niet behoren tot de NAHEMO-community zijn 192 
toestellen gecontracteerd; is het reëel te verwachten dat er meer dan 300 
toestellen geleverd gaan worden zodat er royalty’s uitgekeerd gaan 
worden? 

38 
Hoe komt besluitvorming over de werkaandelen tot stand? En welke 
invloed heeft u daar nog op? 

39 
Welke maatregelen heeft u genomen om te zorgen dat Nederland conform 
de afspraken zijn werkaandeel kan uitvoeren? 

40 
Welke verklaring heeft u voor het verschil tussen de voorgenomen afname 
van 605 toestellen en het gecontracteerde aantal van 337 toestellen voor 
de NAHEMO-landen en is het met het oog op de budgettaire ontwikke-
lingen rond Defensie te verwachten dat het aantal van 605 toestellen 
bereikt gaat worden? 

41 
Welke verklaring is er voor een nieuwe verhoging van het tekort op het 
Nederlandse werkaandeel, nu € 113 mln.? Welke stappen gaat u onder-
nemen om het werkaandeel te vergroten? 

42 
Wat heeft deelname aan het programma Nederlandse bedrijven tot nog 
toe opgeleverd? 

43 
Hoe beoordeelt u de situatie dat het deelnemende land Frankrijk die de 
voorgenomen aantallen af te nemen toestellen niet contracteert wel een 
stijging kent van het werkaandeel met meer dan 7%? 

44 
Kunt u de Kamer niet alleen kwalitatief maar ook kwantitatief (vertrou-
welijk) informeren over risico’s en risicoreservering, ofwel inzicht geven in 
de omvang van de bandbreedtes van de verwachte risico’s in relatie tot de 
omvang van de risicoreservering? 

45 
Waarom is er niet voor gekozen om cijfers over de ontwikkeling van het 
projectbudget (1999-heden) in het openbare deel van de jaarrapportage 
op te nemen?
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